
Zápis č. 5/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 12. 3. 2024 
UKPedF/160490/2024 

 
Přítomni: N. Vondrová, L. Lejbl, J. Michal, A. Talafous, J. Stará, P. Chalupský, K. Uličná, 
J. Štípek, M. Lázňovský, L. Ešpandrová, L. Neumann, K. Mikule, Z. Svobodová, M. Linková, 
P. Mráček, D. Erbeková, L. Květoňová, L. Jakubcová Hajdušková 
Omluveni: R. Listíková, A. Nejedlý, K. Mašková, V. Vohlídková, J. Gregorová, D. Greger 
Hosté: A. Jančařík 
 
Program: 
1. Schválení programu 
2. Administrativa  
3. Stipendijní fond 
4. Různé 
 
1. Schválení programu 
 
AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění (15-0-0). 

 
2. Administrativa  
 
AS PedF UK schvaluje zápis č. 3/2024 v předloženém znění (15-0-0). 
 
3. Stipendijní fond 
 
L. Ešpandrová pokládá přítomným dvě otázky k Rozpočtu Stipendijního fondu za rok 2024: 
 Z jakého důvodu došlo k navýšení u prvních ročníků NM studia? 

o A. Jančařík odpovídá, že k navýšení došlo z důvodu většího počtu studentů v daném 
ročníku. V minulém roce musel AS PedF rozpočet pro 1. ročníky navyšovat.  

 Je možné ze Stipendijního fondu financovat povinné sportovní výjezdy studentů Tělesné 
výchovy, které si musí studenti hradit sami? 

o K tomuto dotazu budou na příští zasedání pozvány studijní proděkanky, aby 
informovaly AS o tom, jak to v této oblasti probíhá. . 

 
AS PedF UK schvaluje Rozpočet Stipendijního fondu za rok 2024. (18-0-0) 
 
4. Různé 
 
K volbám do studentské a I. kurie zaměstnanecké, jež proběhnou 20. – 22. 3. 2024, je vše 
připraveno. 
 
Senátorka D. Erbeková se loučí s přítomnými, jelikož se rozhodla dále neobhajovat svůj mandát 
a věnovat se více studiu a práci. Předsedkyně senátu jí poděkovala za práci, kterou pro fakultu 
v roli senátorky vykonala. 
 
 
V Praze, dne 12. 3. 2024. 
Zapsala: Světlana Fleischmannová 
Vidovala: Naďa Vondrová 


